



تقع الأمانة العامة في قلب الاتحاد البرلماني الدولي، وتضطلع بعمله اليومي. بناءً على التزام قوي بالمساواة بين الرجال والنساء (الجنسانية) في ممارسات التوظيف لدينا، يعمل حوالي 50 موظفاً يدعمهم عدد من الاستشاريين والمتدربين. ويقع مقر معظم الأمانة العامة في المقر الرئيسي في جنيف، في مجلس البرلمان.

وتحت قيادة الأمين العام، تدعم الأمانة العامة برلماننا الأعضاء لتكون مؤسسات ديمقراطية أكثر فعالية وتقديم مسائل مثل السلم والأمن، وحقوق الإنسان، والتنمية المستدامة، والمساواة بين الرجال والنساء (الجنسانية)، ومشاركة الشباب، والحوكمة العالمية. وهي تعد برنامج العمل والموازنة الذين يهدفان إلى مساعدتنا في تحقيق الأهداف المحددة في استراتيجيتنا للفترة 2022-2026.

ولدى الاتحاد البرلماني الدولي أيضاً مكتبان صغيران في نيويورك وفيينا لمراقبيه الدائمين لدى الأمم المتحدة والمنظمات الأخرى. وهم يمثلون الاتحاد البرلماني الدولي في اجتماعات هيئات الأمم المتحدة، وينسقون جلسات الاستماع والأنشطة البرلمانية في الأمم المتحدة ويتعاملون مع المنظمات الدولية الأخرى.

# Secretariat

---



The Secretariat is at the heart of the IPU's organization, and carries out its daily work. Based on a strong commitment to gender equality in our employment practices, the Secretariat has around 50 members of staff, supported by a number of consultants and interns. Most of the Secretariat is based at the Geneva Headquarters, in the House of Parliaments.

Led by the [Secretary General](#), the Secretariat supports our [Member Parliaments](#) to be stronger institutions and to help them deliver on seven [policy priorities](#). The Secretariat prepares its programme of work and budget aimed at helping the IPU achieve the Strategic Objectives of its 2022-2026 [Strategy](#).

The IPU also has two small offices in New York and Vienna for its Permanent Observers to the United Nations (UN) and other organizations. They represent the IPU at meetings of UN bodies, coordinate parliamentary hearings and activities at the UN and engage with other international organizations.